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Abstract (en)
The invention relates to a bag for receiving solid or liquid concentrate intended for preparing haemodialysis solution by means of a dialyser. The
bag comprises a bag body and at least one opening, the opening being sealingly surrounded by a plug part (220). In the coupled state the plug
part (220) produces a flow connection to the interior of the bag via a second plug part (210). The plug part furthermore has coupling means (276,
278) which are suitable for connection to a second complementary plug part (210) located on the dialyser. In the coupled state the plug connection
produces a first flow path from the dialyser to the interior of the bag and a flow path from the interior of the bag back to the dialyser. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Beutel zur Aufnahme von festem oder flüssigem Konzentrat, das für die Herstellung von Dialysierflüssigkeit mittels einer
Dialysemaschine dient. Der Beutel besteht aus einem Beutelkörper und mindestens einer Öffnung, wobei die Öffnung von einem Steckerteil (220)
abdichtend umschlossen wird. Das Steckerteil (220) stellt in gekuppeltem Zustand mit einem zweiten Steckerteil (210) eine Strömungsverbindung
mit dem Beutelinneren her. Das Steckerteil weist außerdem Kupplungsmittel (276, 278) auf, die geeignet sind, mit einem zweiten komplementären
Steckerteil (210), das an der Dialysemaschine angeordnet ist, verbunden zu werden. Durch die Steckerverbindung wird in gekuppeltem Zustand
ein erster Strömungspfad von der Dialysemaschine zum Beutelinneren und einer Strömungspfad vom Beutelinneren zur Dialysemaschine zurück
hergestellt. <IMAGE>
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